
Genarps Byalag 

Närvarande: 

Arne Olsson, Kent Petersson, Kent Persson, Stig Ekberg, Bo Påhlsson, Kent Nilsson, Martin 

Jansson, Kim Tropé 

1. Ordförande: Arne Olsson 

2. Sekreterare: Kim Tropé 

3. Vägfrågan  

• Ingen har tagit tag i resultatet av mätningen sedan Elin Engkvist slutat. 

• Vägverket kommer nu att prioritera E6:an efter raset i Bohuslän samt den olycksdrabbade 

sträckan mellan Vellinge och Trelleborg. 

• Kent Persson kontaktar Per Helmersson och förhör sig om han kan göra ett reportage om 

Esarpsvägen och inbjuder honom till marsmötet. 

4. Inför årsmötet (valberedningen) 

• Årsmötet är den 13 februari kl. 19.00 på Lådfabriken. 

• En diskussion följde om hur man ska arbeta för att få fler medlemmar och hur man ska 

kunna engagera byns ungdomar. 

5. Hemsidan 

• För att få ordning på hemsidan beslöts att starta en arbetsgrupp. I gruppen ingår Kent 

Petersson, Bosse, Niklas och Johan. 

6. Övrigt 

• Martin informerade om hur långt man kommit med sin ansökan om fjärrvärme. Beslut 

väntas mars/april.  

• Vem går in om Lunds Energi backar? 

• Vid ett eventuellt avslag kommer byalaget att börja agera. 

• Kim informerade om att tekniska nämnden vid sitt sammanträde den 17 januari kommer att 

besluta om en preliminär markanvisning till tre olika byggföretag för att bygga villor på 8:9. 

• Vägarna inom detta område påbörjas i vår. 

• Ca tolv villor kommer att påbörjas i höst. 

• Kim påminde om cafémötet med Mats Helmfrid den 17 januari och föreläsningarna om 

gamla Genarp den 12 februari. 

 


